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Kāpēc Jūs saskatītu sevi LPA valdē, Jūsu iespējamās idejas un mērķi tajā? 
- Vēlos piedalīties Baltijas Pediatru kongresa organizācijā 2025. gadā; 
- Organizēt 2026. gadā Eiropas bērnu endokrinologu Ziemas skolu Latvijā; 
- Veicināt sadarbību starp citām profesionālajām Latvijas ārstu asociācijām – kopsēdes; 
- Organizēt starptautiskos profesionālos pilnveides kursus pediatriem, rezidentiem un studentiem; 
- Stiprināt pediatru pozīciju ambulatorajā darbā un reģionu slimnīcās; 
- Veidot rekomendācijas primāras aprūpes ārstiem, lai pacienti tiktu pilnvērtīgi sagatavoti speciālistu 

konsultācijām. 

Kādas ir Jūsu intereses, ar ko Jūs varētu nodarboties LPA valdē? 
- Es noteikti gribētu veicināt starptautisko projektu attīstību pētniecības jomā 
- Vairāk atbalstīt jaunos ārstus, rezidentus un studentus, kas veic pētnieciskos darbus pediatrijas nozarē 
- Aktīvi pārstāvēt pediatru intereses VM, NVD un citās valsts institūcijas 

  

Ar ko Jūs lepojāties, kāds ir Jūsu lielākais nopelns? 
Es lepojos ar to, ka esmu mācījusies, studējusi pie izciliem skolotājiem, ārstiem un savas nozares profesionāliem, 
kas līdz šīm brīdim strādā ar mani kopā, ļauj pilnveidoties, sasniegt jaunus mērķus un pieņemt profesionālos 
izaicinājumus. Es esmu lepna un pateicīga, ka mani skolotāji Viļņas universitātē – prof. Raugale; prof. Rageliene; 
prof. Utkus; prof. Usonis, prof. Tutkuviene un daudzi citi iedeva teorētiskās zināšanas un zinātkāri izzināt, izprast, 
izpētīt. Esmu pateicīga  Rīgas Stradiņa Universitātes skolotājiem – prof. Gardovskai, prof. Dzīvītei-Krišānei, prof. 
Staņēvičai, dr. Pukītei, dr. Cīrulei, doc. Kviļūnai, dr. Sviridovai un daudziem citiem, kas mani iedrošināja, 
iedvesmoja un ticēja. Viņu vadībā esmu pabeigusi pediatrijas un bērnu endokrinoloģijas rezidentūru, aizstāvējusi 
promocijas darbu un turpinu tālāk augt un attīstīties savā profesionālajā jomā. 
Bet visvairāk lepojos ar to, ka esmu iemācījusies latviešu valodu, kas man ļauj iekļauties sabiedrībā, darba 
kolektīvā, atrast draugus, izbaudīt kultūras pasākumus un būt savai meitai paraugs, ka viss ir iespējams. 
  
Ja kandidējiet atkārtoti, kādi ir Jūsuprāt Jūsu lielākie nopelni līdzšinējā LPA valdes darbā? 
  

 


